

Bestyrelsesmøde 02.02.23

Afdeling: 4 + 6 + 8

Til stede: Jens, Johnny, Helene, Judith & Helle

Referent: Helle

1) Evaluering af beboermøde

- Ærgerligt, at punktet med hæk og hegn ikke blev afsluttet – da det i forvejen var et udsat punkt. Vi skulle have bragt et mere konkret forslag til bordet.
- Der var situationer under mødet, hvor vi føler, at vi kunne have grebet det an på en anden måde.
- Måske kan man sætte borde og stole op på en anden måde – i et forsøg på at højde mødedisciplinen

2) Opklaring ift. referat af 01.12.22

- Alle de afdelinger, hvor det giver mening, skal lave et råderetskatalog – arbejdet med disse er i gang i de respektive afdelinger
- Takstbladet bliver brugt i mange boligforeninger også vores; det er tilfældigheder der gør, at det blev offentliggjort i vores forening sammenfaldende med råderetskataloget

3) Hvem gør hvad til fastelavn søndag den 19. februar kl. 10

- Jens henter bilen + snor til tønderne + fastelavnsboller + sætter borde op (lørdag)
- Svend Åge har sørget for tønder, kakaomælk, fastelavnsris og slikposer
- Helle laver kaffe + 1-2 kander the (Jens køber kaffe)
- Johnny sætter tønderne op
- Præmierne bliver Fjordlandskort til både børn og voksne (6 stk. á 100 kr. – Jens køber dem)

4) Stillingtagen til udarbejdelse af forslag vedrørende hæk og hegn fra beboermøde

- En dårligt vedligeholdt hæk er lige så slemt som et dårligt vedligeholdt hegn
- Reglerne bør deles op afdelingsvist
- Punktet bliver viderebehandlet til næste bestyrelsesmøde

5) Emner til repræsentantskabsmødet

- Formanden melder sit kandidatur til repræsentantskabsmødet med opbakning fra afdelingsbestyrelsen

6) Almindelig orientering og næste møde

- Jens forelægger listen ift. klimaskjold for alle 3 afdelinger til næste måde. Vi påtænker at få opdateret listen for afdeling 4
- Næste møde: torsdag den 25. maj kl. 17:30

Helle Fusager

Jonny Laursen

Jens Fuglsang